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جانشین شماره 8؟!
آرش رضاوند ایــن فصل پنجمیــن بازیکن 
برتر اســتقلال در لیگ برتر بوده و براســاس 
داده های متریــکا بعد از رضاییــان)7.33(، 
و  اســلامی)7.11(  ماشــاریپوف)7.29(، 
حسینی)7.11(، این رده را در اختیار گرفته است. 
او حالا امیدوار اســت با حمایت جباری بتواند 

توانایی هایش را بیشتر نشان دهد.
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دقایق بازی

دقت پاس

   شرایط فعلی استقلال چطور است؟
خدا را شکر وضعیت تیم خوب است و در 2بازی اخیر هم نتایج خوبی گرفتیم. 
امیدوارم این روند را ادامه دهیم و در 2بازی پایانی لیگ برتر هم نتایج لازم را 
بگیریم. در جام حذفی هم شانس قهرمانی داریم و امیدوارم فصل را به بهترین 

شکل به پایان برسانیم.

   به نظر می رسد جو تیم هم بعد از سرمربی شدن جباری 
بهتر شده است.

به هر حال آقامجتبی در زمان ســرمربیگری بوژوویچ هم در استقلال بودند 
و از تیم شناخت داشــتند. او زمان زیادی لازم نداشت تا همه  چیز را در دست 
بگیرد و خوشبختانه شوک مثبتی هم به تیم وارد شد. او مثل یک روانشناس 
و دوست در کنار بازیکنان است و با همه صحبت می کند. خوشبختانه جو تیم 

خوب است.

   آیا حضور جلال چراغپور هــم تأثیر مثبتی در روند فنی 
تیم داشته؟

آقای چراغپور یک تئوریسین قوی است و مربیان ما می توانند نکات مثبتی از 
او یاد بگیرند. حضور او در استقلال قطعا می تواند تأثیرگذار باشد.

   بوژوویچ در استقلال عملکرد ضعیفی داشت، در این مورد 
چه صحبتی داری؟

او مربی خوب و با شخصیتی است و من معتقدم مربی ضعیفی نیست. بوژوویچ 
زمانی آمد که تیم ما تحت فشار قرار داشت، در ضمن استقلال در چند بازی 

هم واقعا بدشانسی آورد.

   در نیمه نهایی جام حذفی با صنعت نفت روبه رو می شوید، 
قبول داری این بازی هم مثل بازی با پیکان چندان برای شما سخت 

نیست؟
در فوتبال بازی آسان نداریم و حتی تیم های دسته دومی و سومی هم ممکن 
است شگفتی ساز باشــند. پیکان تیم خوبی بود و کار آسانی دربرابر این تیم 
نداشتیم، صنعت نفت هم تیم خوب و باکیفیتی است که مدعی صعود به لیگ 

برتر محسوب می شود.

   چقدر احتمال می دهی استقلال قهرمان جام حذفی شود؟
فوتبال که قابل پیش بینی نیســت ولی هدف ما قهرمانی در این جام اســت. 
امسال شرمنده هواداران شدیم و کمترین کار این است که آنها را با قهرمانی 

در جام حذفی خوشحال کنیم.

   بــا وجود 
نتایج خوبــی که در این 

فصل نگرفتید، اما از لحاظ 
آماری جــزو بازیکنان مؤثر 

استقلال بودی. در مورد عملکرد 
خودت چه صحبتی داری؟

شرایط امســال من خوب بود و همیشه تیم از هر 
چیزی برایم مهم تر است. البته وقتی تیم نتیجه نمی گیرد عملکرد بازیکنان 
هم به چشم نمی آید. من هیچ وقت دنبال آمار نبودم و همیشه دوست داشتم 

به تیمم کمک کنم، این از هر چیزی مهم تر است.

   هفته گذشته مجتبی جباری از عملکرد تو تعریف کرد و 
شاید این موضوع برای خودت هم قابل پیش بینی نبود؟

آقامجتبی به من لطف دارد و افتخــار می کنم که او از من تعریف کرد. او جزو 
بزرگان استقلال است و ما در مورد شرایط تیم با هم صحبت می کنیم. امیدوارم 
بتوانم خواسته های سرمربی را در زمین پیاده کنم و این برایم بسیار مهم است.

   قبول داری با صحبت های جباری، بسیاری از هجمه ها و 
انتقادهای مغرضانه از تو، خصوصا در فضای مجازی کمتر خواهد شد؟

فضای مجازی که واقعی نیست و شما نمی دانید چه کسی پشت صحنه نشسته 
و این اتفاقات را رقم می زند. با این حال فضای مجازی روی ذهن مردم تأثیر 

می گذارد ولی باید قبول کنیم خیلی چیزها واقعی نیست.

   جالب اینجاست که زیر فشار شدید این انتقادها، عملکرد 
خوبی داشتی و توسط همه مربیان اســتقلال هم مورد تمجید قرار 

گرفتی.
تحت فشار بازی کردن خیلی سخت است و مدام در زمین این استرس را داری 
که نکند حرکت اشتباهی انجام بدهی. من این فشار را در یکی دو سال اخیر و 
همچنین زمان مربیگری فرهاد مجیدی حس کردم. با این حال همیشه تلاش 

کردم تا قوی باشم.

   چه برنامه ای برای فصل آینده داری؟
من فقط به قهرمانی در جام حذفــی و یک پایان شــیرین در این فصل فکر 

می کنم. در حال حاضر این موضوع برایم مهم است.

   در مورد قهرمانی تراکتور در لیگ برتر چه نظری داری؟
تراکتور ثبات خوبی داشت و لایق قهرمانی در لیگ بود.

خدا به مجتبی رحم کند!
مجتبی جباری قطعا یکی از آدم حسابی های فوتبال ایران است؛ ستاره پیشین استقلال که 

خیلی از هواداران پرسپولیس هم احترام بسیار زیادی برای او قائل هستند. 
جباری در میانه های فصل جاری گزینه حضور در کادر مدیریتی استقلال 
بود که آن ماجرا به جایی نرسید. بعدتر اما او به شکل غیرمنتظره ای دستیار 
میودراگ بوژوویچ شد؛ سرمربی مونته نگرویی که در پی 9بازی بدون پیروزی، 

او را از این تیم کنار گذاشتند. از آن زمان جباری سرمربی استقلال شده و فعلا 
2برد هم به دست آورده؛  برابر پیکان در جام حذفی و برد پر گل مقابل آلومینیوم اراک. 

پس از این 2بازی، سیل تعریف و تمجیدها از جباری راه افتاده و برخی عجیب و غریب 
مشغول ستایش از او هستند. با شناختی که ما از فضای فوتبال ایران داریم، باید آرزو کنیم 

خدا به جباری رحم کند، چون تک تک این تمجیدهای اغراق آمیز، بلافاصله بعد از نخستین 
ناکامی به انتقادات زهرآگین تبدیل خواهد شد. این خط و این هم نشان!

جباری مثل دوست جباری مثل دوست 
کنار ماستکنار ماست

 آرش رضاوند از وضعیت این روزهای خودش و استقلال می گوید
او اعتقاد دارد تغییرات کادرفنی شوک مثبتی به تیم وارد کرده است

امیرحســین اعظمی |

آرش رضاوند هافبک استقلال در یکی دو سال 

گذشته توسط برخی هواداران استقلال مورد شدیدترین 

انتقادها قرار گرفت. با این حال او توســط همه مربیانی که روی 

نیمکت این تیم نشســتند به بازی گرفته شد و حتی مجتبی جباری 

نیز هفته گذشته از عملکرد فنی این بازیکن تعریف کرد. سرمربی فعلی 

استقلال با تمجید از رضاوند گفت:»رفتارهایی که با او شده واقعاً دور از انصاف 

است. هر هافبکی که از لیگ به استقلال بیاید، باز هم ترجیح مربی این است 

که از رضاوند استفاده کند.« حالا با صحبت های جباری انتظار می رود که 

انتقادهای غیرمنصفانه از این بازیکن به کمترین حد برسد، هر چند 

که رضاوند تأکید می کند همیشــه در زمین مســابقه تلاش 

کرده تا بهترین عملکرد را برای تیمش داشــته باشد. 

او در گفت وگو با همشهری به سؤالات 
ما پاســخ داد.
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